
Gubei Water Town
古北水镇

Gubei Water Town
古北水镇

Pop Land
泡泡马特城市乐园

Pop Land
泡泡马特城市乐园

Forbidden City 
故宫

Forbidden City 
故宫

Singapore a Tianjin Tour Code: JCTB-3

Porcelain House
瓷房子

Porcelain House
瓷房子

沉浸潮趣北京
古北水镇 / 泡泡玛特城市乐园 / 天津

BEIJING /GUBEI WATER TOWN /
POP LAND / TIANJIN

7D5N

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

China
中国



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

✓  5 早餐 / 5 午餐 / 3  晚餐
风味餐：
★ 杭州风味 ★ 饺子风味 ★ 粤菜风味
★ 北京传统烤鸭 ★ 炸酱面 ★ 天津狗不理包子

Summer Palace
颐和园

Summer Palace
颐和园

Bird Nest
鸟巢

Bird Nest
鸟巢

Temple of Heaven
天坛

Temple of Heaven
天坛

酒店住宿（5 晚）
✓ 北京东坝万达美华酒店或同级     x 3 晚
✓ 古北客栈或同级(含温泉) *(请自备泳衣泳帽)    x 1 晚
✓ 天津京基皇冠假日酒店或同级     x 1 晚

观光景点：

古北水镇

 古北水镇 - 古北水镇位于北京市密云区古北口镇，背靠中国最美、最险
的司马台长城，坐拥鸳鸯湖水库，是京郊罕见的山水城结合的自然古村
落。景区开放有民国街区，老营区，水街风情区，日月岛民俗文化区，
汤河古寨区，民宿餐饮区等，是典型的北方旅游度假小镇。 

 司马台长城 - 司马台长城东起望京楼，西至后川口，全长5.7公里，其
中鸳鸯湖水库将该长城分为东西两段。东段有敌楼16座，西段有敌楼19
座，共计35座。

北京

 泡泡马特城市乐园 - 是中国首个以潮流玩具IP为核心打造的沉浸式主题
乐园。园区汇集了MOLLY、SKULLPANDA、DIMOO、THE MONSTERS等
十余个深受喜爱的泡泡马特角色，通过丰富的主题场景、互动装置、巨
型雕塑与限定周边，为游客打造一个充满幻想与艺术感的潮玩世界。乐
园不仅适合潮玩爱好者打卡收藏，也是亲子家庭、年轻人朋友聚会出游
的理想去处。除了视觉盛宴与拍照热点，园区内还设有IP联名美食、快
闪活动与限定盲盒店铺，让每一次游园都充满惊喜与个性。泡泡马特城
市乐园已成为北京潮流文化与新青年消费的重要地标。

 故宫 - 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心，
面积达72万平方米，是世界上规模最大的宫殿建筑群。 

 颐和园 - 中国清朝时期皇家园林，前身为清漪园，坐落在北京西郊，它
是以昆明湖、万寿山为基址，以杭州西湖为蓝本，汲取江南园林的设计
手法而建成的一座大型山水园林，也是保存最完整的一座皇家行宫御苑
，被誉为“皇家园林博物馆”。 

 天坛 - 中国现代最大坛庙建筑，它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙，
主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。

天津

 瓷房子 - 瓷房子是一座动用了无数私藏古瓷器、汉白玉石雕、水晶、玛
瑙和古董装饰而成的法式建筑。房子的墙上密密麻麻贴满了精美的中国
古代瓷器，庭院和楼内也堆满了古董，铺天盖地的瓷器与古董常常让初
到瓷房子的游客眼花缭乱。                                

 天津国家海洋博物馆 - 号称为“海洋上的故宫”，是中国首座国家级综
合性海洋博物馆。馆内设有六大展区，展示鲸鲨、鱼龙等珍稀标本，融
合自然生态、海洋文化、科学探索等多个主题汇聚珍稀海洋生物标本、
沉船文物与互动体验项目，是集科普、教育与观光于一体的海洋殿堂。

精简行程

第二天 天津 b（约2小时） 北京 (-/午/晚)

 三轮车游胡同
 烟袋钭街
 什刹海风景区
 天坛

第一天 新加坡 a 天津                      (机上用餐)

第四天 北京 b（约2.5小时）古北水镇 (早/午/-)

 国家体育馆（含电瓶车）

 *鸟巢（外观） *水立方（外观）

 *玲珑塔（远观）*龙形水系

 古北水镇（含无限次电瓶车）

 夜游司马台长城（含缆车）

    *如遇缆车关闭，将替换为白天游览司马台长城

 （不含缆车）

 酒店内温泉泡汤（请自备泳衣泳帽）

第三天 北京 (早/午/晚)

 天安门广场
 故宫（含摆渡车前往大巴）

 **(故宫逢周一关闭，如遇故宫闭馆或限流，

     调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景)

 颐和园

第五天 古北水镇 b（约2.5小时）北京 (早/午/-)

 泡泡玛特城市乐园
 合生汇21区BLOCK - 网红小吃逛吃胜地

第六天 北京 b（约2小时） 天津 (早/午/晚)

 瓷房子
 漫游第五大道
 天津国家海洋博物馆 -“海上故宫”
 漫步意大利风情街

第七天 天津 a 新加坡 (早餐盒/机上用餐)

全程无自费项目



Tianjin National Ocean Musuem
天津国家海洋博物馆

Tianjin National Ocean Musuem
天津国家海洋博物馆

Tricycle Tour in Hutong
三轮车游胡同

Tricycle Tour in Hutong
三轮车游胡同

Tiananmen Square
天安门广场

Tiananmen Square
天安门广场

SCHEDULE

 Tricycle Tour in Hutong
 Yandai Xiejie
 Shichahai Scenic Area
 Temple of Heaven

D2 TIANJIN b (EST. 2H) BEIJING (-/L/D)

D1 SINGAPORE a TIANJIN (MOB)

D3 BEIJING (B/L/D)

 Tiananmen Square
 Forbidden City (Include Buggy Ride to Bus)
 **The Forbidden City is closed on Mondays.
    In case of closure or limited access to the Forbidden
   City, it will be replaced by Prince Gong's Mansion
   + Jingshan Park overlooking the panoramic view of
  the Forbidden City
 The Summer Palace

 Beijing National Indoor Stadium
  (Include Buggy Car)
 *Bird’s Nest (Outlook) *Water Cube (Outlook) 
 *Linglong Pagoda (Distant View) *Longxingshuixi
 Gubei Water Town (Include Unlimited Buggy Ride)
 Simatai Great Wall (Include Cable Car)
 *If The Cable Car Is Closed, Will be Adjusted to Daytime
  Visit to Simatai Great Wall (Exclude Cable Car)
 Hotel Hot Spring (Please Self Prepare Swimsuit)

D4 BEIJING b (EST 2.5H)

GUBEI WATER TOWN (B/L/-)

 Pop Mart City Park (POP LAND)
 Hopson One 21st Block
  – Hotspot for Trending Street Food

D5 GUBEI WATER TOWN b (EST. 2.5H)

BEIJING (B/L/-)

 Porcelain House
 Tianjin Fifth Avenue
 Tianjin National Ocean Museum
 Tianjin Italian Style Street

D6 BEIJING b (EST. 2HRS) TIANJIN (B/L/D)

D7 TIANJIN a SINGAPORE
(Breakfast Box/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:
BEIJING
 POP Land - China’s first immersive theme park centered around designer toy IPs. It features 

beloved characters like Molly, Skullpanda, Dimoo, and The Monsters, brought to life through 
themed zones, interactive installations, giant sculptures, and exclusive merchandise. This vibrant 
space blends fantasy and art, making it a must-visit for toy lovers, families, and young trendsetters 
alike. Beyond its photogenic attractions, the park also offers IP-themed food, pop-up events, and 
limited-edition blind boxes—ensuring every visit is full of surprise. Pop Mart City Park is where art 
toys and lifestyle meet, now a key landmark of youth culture and trendy consumption in Beijing.

 Forbidden City - Also known as the Forbidden City, it was the imperial palace where emperors 
of the Ming and Qing dynasties once lived. Located in the heart of Beijing, it covers an area of 
720,000 square meters, making it the largest palace complex in the world.

 Summer Palace - Originally known as Qingyi Garden, is a royal garden from the Qing Dynasty 
located in the western suburbs of Beijing. Centered around Kunming Lake and Longevity Hill, it 
was inspired by West Lake in Hangzhou and built using traditional Jiangnan Garden design 
techniques. As the best-preserved imperial garden in China, it is praised as a “Museum of Royal 
Gardens.”

 Temple of Heaven - The Temple of Heaven is the largest ancient ceremonial complex in 
modern China. Built for Ming and Qing emperors to worship Heaven and pray for harvests, it 
features iconic structures like the Hall of Prayer for Good Harvests, Echo Wall, Circular Mound 
Altar, and Hall of Abstinence.

GUBEI WATER TOWN
 Gubei Water Town - It near with the most beautiful and dangerous Simatai Great Wall in China 

and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village combining landscape 
and city in the suburbs of Beijing. The scenic area is open to the public, including the Republic of 
China block, the old camp, the water street style area, the Riyue Island folk culture area, the 
Tanghe Ancient Village area, and the homestay dining area. It is a typical northern tourist resort 
town. 

 Simatai Great Wall - The only Great Wall in China that retains the original appearance of the 
Ming Dynasty. It has been identified as the "Original Great Wall" by UNESCO and has been rated 
as "the top 25 scenic spots in the world that cannot be missed" by the Times of the United 
Kingdom.

TIANJIN
 Porcelain House - The Porcelain House is a French style building decorated with countless 

private ancient porcelain, White Marble stone carvings, crystals, agates and antiques. The walls 
of the house are densely covered with exquisite ancient Chinese porcelain, and the courtyards 
and buildings are piled with antiques.as the imperial palace where emperors of the Ming and Qing 
dynasties once lived. Located in the heart of Beijing, it covers an area of 720,000 square meters, 
making it the largest palace complex in the world.

 Tianjin National Ocean Musuem - Known as the “Forbidden City of the Ocean,” this is the 
country's first national-level comprehensive marine museum. It features six major exhibition zones 
showcasing rare specimens such as whale sharks and ichthyosaurs, and integrates themes of 
marine ecology, ocean culture, and scientific exploration. The museum offers a rich collection of 
marine life specimens, shipwreck relics, and interactive exhibits—making it a hub for education, 
science, and tourism.

NO OPTIONAL TOUR

✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 3 Dinner
Special Cuisine:
★ Hangzhou Cuisine ★ Dumpling Cuisine
★ Cantonese Cuisine ★ Peking Duck Cuisine
★ Bean Sauce Noodle ★ Tianjin Goubuli Steamed Bun

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)
✓ Beijing Wanda Moments Hotel or Similar Class    x 3 Nights 
✓ Gubei Homestay or Similar Class (Include Hot Spring) 
    * Please Self Prepare Swimsuit     x 1 Night
✓ Tianjin Crowne Plaza Hotel or Similar Class     x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

• 北京 BEIJING•

航班行程：
Flight :

团费： 
Tour Fare: 

机场税及燃油附加费：
Airport Tax & Fuel Surcharge:

小费： 
Tipping: 

旅行社代收费：
Agent Collection Fee:

签证： 
Visa: 

旅行保险：
Travel Insurance:

 总数:
TOTAL :

出发日期：
Departure Date:  

 

中国   : +86

China   : +86                     

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

China - No time different with Malaysia

10 元 = 马币 6.50

10 CNY = MYR 6.50

电压 - 220伏特

Voltage - almost always 220 V

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

中国元   - CNY
人民币   - RMB
Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤。

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
25℃ ~ 10℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
30℃ ~ 24℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
7℃ ~ -3℃

B787


